
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 3. juni kl. 17.00 – 19.30  

 

Mødested: Ørstedvej – Personalerummet 

 

Indkaldte: Christian, Henriette, Jesper, Lykke, Lene, Klaus, Egon, Jens, Mikkel, Tanja, Lone, 

Agnes (elevrådsrepræsentant),  Dagmar elevrådsrepræsentant for Ørstedvej, Christina, Mette 

 

Afbud: Christine, Henriette 

 

 

Referat:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form 

 

Tid 

1. 

 

Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

 

17.00-17.05 

2. Nyt fra Elevråd Agnes fortalte, at der ikke har været aktivitet 

i elevrådet siden sidste møde. 

17.05-17.15 

3. Møderække for 

skoleåret 2025/2026 

Skolebestyrelsen besluttede at placere 

møderne for skoleåret 2025/2026 på 

følgende datoer:  

19/8 -25 B 

15/9-25 Ø 

28/10-25 B 

24/11-25 Ø 

6/1-26 B 

2/2-26 Ø 

3/3-26 B 

13/4-26 Ø 

12/5-26 B 

8/6-26 Ø 

 

17.15-17.40 

4. Tilbud om online 

undervisning til elever 

med skolevægring 

Jens orienterede om, at Børne- og 

Undervisningsministeriet har iværksat et forsøg 

med onlineundervisning i kommunalt regi for 

børn i grundskolen med langvarigt bekymrende 

fravær. Målgruppen for onlineundervisningen 

og forsøget er elever i 6.-9. klasse, der har 

langvarigt bekymrende fravær og behov for 

sygeundervisning, fx på grund af psykisk 

mistrivsel. Formålet med forsøget er, at hjælpe 

eleverne hurtigere tilbage til den fysiske 

undervisning i deres klasse i kombination med 

andre pædagogiske, sociale og 

sundhedsmæssige indsatser. 

I Roskilde Kommune er tilbuddet oprettet på 

Nordskolen, der står for selve 

onlineundervisningen. Der vil hertil være en 

tovholder på egen skole, der indgår i 

samarbejdet om hvilken undervisning, der skal 

gennemføres og i sidste ende samarbejdet om 

elevens tilbagevenden til skolen. Nordskolens 

17.40–18.10 



 
tilbud forestås af uddannede lærere i mindre 

hold. Undervisningen er koncentreret om 

dansk, matematik, engelsk og en praktisk-

musisk blok i op til 18 lektioner om ugen. 

Hertil er der mulighed for individuel vejledning 

af den enkelte elev. 

Hvis en elev skal modtage onlineundervisning, 

betyder det, at eleven og forældrene skal 

tilslutte sig tilbuddet, da det træder i stedet for 

den almindelige syge-hjemmeundervisning, der 

også fortsat er mulighed for at have. 

Som følge af forsøget, skal skolebestyrelsen 

godkende, at vi på Viby Skole benytter os af 

onlineundervisning til de elever, der er i 

målgruppen.  

 

Skolebestyrelsen godkendte, at der tilbydes 

onlineundervisning. 
 

5. Spisning  18.10–18.30 

6. Forældremøders 

afvikling i kommende 

skoleår 

Skolebestyrelsen har ikke besluttet hvor 

møderne sidste år blev lagt. Det var en 

ledelsesbeslutning.  

 

Skolebestyrelsen vil gerne deltage på 

forældremøderne. 

En grundtanke om at man kan lave noget 

fælles først og herefter gå i klasserne.  

 

Det blev besluttet, at skolen spørger 

teamene og melder tilbage til 

skolebestyrelsen med datoer. Der er årgange 

hvor uge 34 er nødvendig grundet lejrskole 

og praktik. Ellers søges forældremøder 

afholdt efter uge 34. 

 

Skolebestyrelsen drøftede temaer til 

diskussion på forældremøder, der udarbejdes 

et skriv, der kan tages udgangspunkt i. 

 

18.30-18.50 

7. Princip for samarbejde 

med lokalsamfundet 

Forslag omkring inddragelse af lokale store 

virksomheder i byen hvor man fik lavet nogle 

faste aftaler, der kunne danne tradition.  

 

Princippet skal i LMU og så kommer det op 

igen til september til vedtagelse.  

 

18.50-19.10 

8. Høstfest Det er vedtaget at aflyse høstfesten. Der var 

enighed i skolebestyrelsen om dette. 

 

19.10-19.15 

9.  Årsberetning Det skal være et særskilt arrangement. Med 

emne der er relaterbart på alle årgange, hvor 

en ekstern kommer og holder foredrag. 

Måske med workshops efterfølgende. Det 

blev foreslået, at beretningen også kan laves 

som en video, der sendes ud på AULA. 

 

Mulige emner kunne være: 

19.15-19.20 



 
Sammenlægningen 

Klassesammenlægninger 

Ekstra leder 

 

10. Nyt fra 

 Formand 

 Skole 

 SFO 

 Medarbejderne 

Orienteringer fra skolen 

 Skemalægningen er godt i gang, vi 

forventer, at vi holder tidsplanen og kan 

sende eleverne på sommerferie med 

deres skema. Skolen er dog udfordret af 

den kortere skoledag i indskolingen, 

fordi det giver færre lektioner at placere 

lærernes arbejdstid i.  

 Vi er på skolen i gang med at udarbejde 

skoleplan for det kommende skoleår. 

Skoleplanen medtages til næste 

skolebestyrelsesmøde til orientering. En 

væsentlig del af skoleplanen er, at 

skolen omlægger skolens mellemform 

og den måde, der gives støtte på. 

 Vi er i gang med at indkøbe 

undervisningsmaterialer til kommende 

skoleår. Den mængde materialer, vi 

mangler medfører et mindre merforbrug 

på dansk og matematik, men dette er 

der givet lov til, da vi mangler 

materialerne. 

 Skolen er tilmeldt et projekt målrettet 

matematikundervisningen med 

Professionshøjskolen Absalon i de 

kommende tre skoleår. Projektet har 

fokus på at øge elevernes faglige 

udbytte af undervisningen, give 

mulighed for kompetenceudvikling og 

styrke det faglige fællesskab på skolen 

blandt medarbejderne. 

 Dimissionen er godt på vej til at være 

planlagt, der sendes 

forældreinformation ud. 

Kommentarer omkring fokus på dimissionen, 

da der tidligere år har været en tam 

fornemmelse. Forældrene på 9. årgang sørger 

for fællesspisning for hele årgangen.  

19.20-19.25 

11. Evt. Skolebestyrelsen drøftede muligheden for, at 

elevrådet belønnes med en tur til Tivoli for 

indsatsen i elevrådet. 

19.25-19.30 

 

 

 

 


